
 
 نموذج التوكيل 

 متاح (  )غير

 الكرام         نمساهميالالسادة / 

- 19التي تب لله ا ف اا   الجه ات الة ولة   للتي    كو لنةرول فوجو  ا الم     تج ك   حترازي  والالجهود والإجراءات الوق اية    اً لم  دع

COVID  اجتماع الجمعة  العال  بعقك   فتناءبالا(، تؤفك ش رف  الةمال  للي عاعات الةكيكح حرا ها عللا ة مل  ل  ا مةها ال را

الع  ادي    بم     ة       تع  اللاغةر  التقعة   عبر    الله  ت  كاولاتي   الة  كي     وة     اي  ي  الخ  اب بخ  كل     الإل ترو ي  الموقع    عبر 

.tadawulaty.com.sawww  ، ً  بأن الت جةي اي خكل  تكاولاتي والتيويت لتاح لجا ا لجمةع الم ا مةن. علما

التوااي خمل  واي حال وجود اةتن اج   لع إداجح عيراً(  4اباحا حتلا ال اع     8وقات الكوا  الرةمي  لن ال اع   أ ألي 

 cg@yamsteel.comي   ل ترو ، البريك الإ(1111وأ  1811  وأ  2111تةويل     0126371515    عمقات الم ا مةن،  اتف

 

 

Proxy Form 

(Not Available) 

 

Dear Honorable Shareholders, 

In support of the preventive and precautionary efforts and measures made by all government 

authorities to fight against the emerging corona virus (COVID-19). Hence, the Extraordinary 

General Assembly meeting will be held, remotely via electronic and online communication means 

using Tadawulty service through the mentioned below website: www.tadawulaty.com.sa . 

provided that registration for the services and voting will be free of charges. In the event of an 

inquiry, we hope to communicate during the official working hours (from 8 in the morning until 4 

in the afternoon) with the Shareholders Relations Department (Tel: 0126371515 EX 1121 or 1118 

or 111) or Email: cg@yamsteel.com.   
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